

Еженедельник новостей МДС, 4 - 8 февраля 2019 г.

IBC Weekly News, February 4 - 8, 2019

5 февраля

По инициативе МДС в ГКПЭН состоялось первое [заседание рабочей группы](#) по внесению изменений в **Правила проведения работ буровзрывных**.

6 февраля

Временная комиссия МДС по вопросам табачной отрасли продолжила разработку предложений по законопроектам, ограничивающим оборот и потребление табачных изделий.

Участники [консультационной встречи](#) по реформированию **трудового законодательства** при содействии Международной организации труда определили приоритеты в этой сфере.

На встрече, организованной Национальным деловым советом, рассмотрена необходимость разработки концепции **Предпринимательского кодекса КР**.

7 февраля

Комитет МДС по минеральным ресурсам [обсудил инициативы](#), озвученные на **заседании Совета безопасности КР** по вопросам недропользования 30 января.

Кыргызстан отстает в **Индексе экономической свободы**, занимая 77-е место среди 162 стран. Об этом узнали участники [встречи по аудиту экономической свободы КР](#).

February 5

At the IBC initiative, the first [meeting of the working group](#) on introducing changes to the **Rules for conducting blasting operations** was held at the State Committee for Industrial, Energy and Subsoil Use.

February 6

The IBC Interim **Commission on Tobacco Industry** continued to develop proposals for the bills concerning the restriction of the circulation and consumption of tobacco products.

Participants in the [consultation meeting on labor law reform](#) with the assistance of the International Labor Organization identified key priorities in this area.

The meeting, organized by the National Business Council, considered the need to develop the concept of the **Entrepreneurial Code** of the Kyrgyz Republic.

February 7

IBC Mineral Resources Committee [discussed initiatives](#) announced on January 30 at the **Security Council meeting** on measures to ensure safety in the subsoil use of Kyrgyzstan.

Kyrgyzstan is lagging behind in the **Index of Economic Freedom**, ranking 77th among 162 countries., below Kazakhstan, Georgia, and Mongolia, said international experts at the [meeting on the audit of economic freedom](#) of the Kyrgyz Republic.

Встречи с членами МДС

4 февраля с Генеральным директором ОсОО «Аджи-Сервис» Айгерим Омокоевой обсудили состояние рынка товаров и услуг для горнодобывающей отрасли.

Meetings with IBC members

On February 4, IBC and **Director General of Adj-Service LLC, Aigerim Omokoyeva**, discussed the state of the goods and services market in the mining industry.

Новости членов МДС

6 февраля состоялось [официальное открытие](#) филиала ОАО «Халык Банк Кыргызстан» в Караколе.

News from the IBC members

On February 6, the [official opening](#) of the Halyk Bank Kyrgyzstan branch in Karakol took place.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) of the most important changes in Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [еженедельный дайджест СМИ](#) по экономике, бизнесу и инвестициям.

Weekly media digest

IBC presents you a weekly [media digest](#) on economy, business and investment.

События на 11-14 февраля

11 февраля – встреча с представителем Организации Ага Хана по Развитию в Кыргызстане.

12 февраля – встреча с генеральной дирекцией СЭЗ.

12 февраля - в отеле "Орион" пройдет мастер-класс компании [Freedom Finance](#) по искусству инвестирования.

13 февраля – встреча в Госрезиденции по реализации Концепции цифровой трансформации КР.

14 февраля – заседание комитета МДС по фискальной политике.

Events for February 11-14

February 11 – meeting with representative of Khan Development Network (AKDN) in Kyrgyzstan.

February 12 – meeting with FEZ General Directorate.

February 12 – [Freedom Finance](#) will hold a master class on the art of investing at the Orion Hotel.

February 13 – meeting at the State Residence on the implementation of the Digital Transformation Concept.

February 14 – IBC Fiscal Policy Committee meeting.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.